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رئیس شورای شهر اصفهان:
بانکی  عدم همکاری نظام 
اوراق مشارکت  درتامین 
شهرداری ها ادامه  دارد

رئیس شورای شهر اصفهان گفت: ارقامی به 
عنوان اوراق مشارکت برای حمل و نقل عمومی 
تعیین می شود که با عدم همکاری نظام بانکی در 

تامین آنها مواجه بودیم.
محمد نورصالحی  در نطق پیش از دستور صد 
و پنجاه و یکمین جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر اصفهان با اشاره به اینکه همچنان شاهد 
پشتیبانی  با  اسرائیل  شرارت های  و  خباثت ها 
سنگین کل جبهه استکبار به خصوص آمریکای 
شدیدترین  کرد:  اظهار  هستیم،  خون خوار 
حملات وحشیانه و نسل کشی در منطقه ادامه 
دارد، آن ها تصور می کردند با دم شیر می توانند 
بازی کنند اما با جدیت، اهتمام و فداکاری ارتش 
و همه نیروهای مسلح دیدیم که رجز خوانی یک 
ماهه آن ها کاری پوچ شد که کل دنیا به آن ها 
خندیدند. وی افزود: در اتفاقات دو شب پیش 
شاهد جانفشانی پدافند هوایی جمهوری اسلامی 
تبلیغات در مقابل  بودیم، در حالی که بدون 
حمله دشمن دفاع کردند. دشمن قصد ضربه 
سنگین داشت و با کمک حامی و پشتیبان خود 
در پی ضربه زدن به نقاط حساس کشور بود 
اما با بیداری و هوشیاری پدافند هوایی کشور که 
خواب و آسایش خود را فدای امنیت و آرامش 
مردم کردند تمام ادعای اسرائیل در این حمله 
به باد رفت و هیمنه آن ها به راحتی شکسته شد 
در حالی که خود آن ها مدام از گنبد آهنینشان 
صحبت می کردند، اما دیدیم که چطور در مقابل 

حملات ایران شکست خورد.
گفت:  اصفهان  اسلامی شهر  رئیس شورای 
مردم ما این روزها همدل و همراه با مردم لبنان 
و فلسطین هستند. کسانی که امکان ایثار جان 
ندارند از مال خود گذشت می کنند تا ثابت کنند 
همه با هم در یک جبهه علیه دشمن و استکبار 
قرار داریم و ان شاء الله روز به روز شاهد قوت 

جبهه مقاومت و خواری جبهه استکبار باشیم.
سالروز  گرامیداشت  با  ادامه  در  وی 
روز  و  فهمیده  محمدحسین  شهید  شهادت 
تکلیف  بتوانیم  امیدواریم  دانش آموز گفت: 
خود را در حوزه نوجوانان به خوبی ایفا کنیم و 

برنامه های درخوری برای آن ها داشته باشیم.
نورصالحی در بخش دیگری از نطق خود به 
مشکلات مالی شهرداری ها اشاره و تصریح کرد: 
امسال برای کشور سالی پرفراز و نشیب از نظر 
سیاسی، اقتصادی و اجتماعی بود و در این میان 
اجرایی  کارهای  مستقیماً  که  شهری  مدیریت 
در دست  بسیاری  پروژه های  و  می دهد  انجام 
اجرا دارد با مشکل تأمین بودجه مواجه است، 
می کنیم  مصوب  سال  هر  که  بودجه هایی  در 
و براساس بودجه کشور، ارقامی به عنوان اوراق 
به  مشارکت تعیین می شود که دولت موظف 
پرداخت بخشی از آن است تا در حوزه حمل 
و نقل عمومی به کار گرفته شود، اما امسال با 
سابق  جمهور  رئیس  شهادت  کشور،  اتفاقات 
عدم  با  چهاردهم،  دولت  زودهنگام  شروع  و 
همکاری نظام بانکی در این زمینه همراه بودیم و 
همه کلانشهرها نیز با مشکلات مشابه ما دست 

و پنجه نرم می کنند.
خاطرنشان  اصفهان   شهر  شورای  رئیس 
اما  شدیم  سال  هشتم  ماه  وارد  اکنون  کرد: 
و  دارد  ادامه  حمایت ها  و  هماهنگی ها  عدم 
سبب شده فشارهای مالی روز به روز بر عهده 
مدیریت شهری سنگین تر شود. پیگیری بسیاری 
انجام دادیم، خوشبین نیز هستیم که با حضور 
استاندار جدید اصفهان این مشکلات کم شود. 
اما انتظار داریم نظام بانکی که شهرداری عمده 
منابع خود را در آنجا نگه می دارد مانند گذشته 

دست شهرداری را بگیرد.
گفت:  اصفهان  اسلامی شهر  رئیس شورای 
بحث فروش اوراق مشارکت مربوط به سال ۱۴۰۲ 
یک سال  اوراق  این  اگر  که  در صورتی  است، 
پیش در اختیار مدیریت شهری قرار می گرفت 
توان خرید و اجرای پروژه های ما بیشتر بود اما 
با گذشت یک سال هنوز این اوراق در اختیار 
از دولت  بنابراین  شهرداری قرار نگرفته است. 
قرارها  و  قول  به  نسبت  که  داریم  درخواست 
متعهد باشند تا منابع لازم در اختیار شهرداری 
قرار بگیرد و پروژه های کلانی مانند قطارشهری به 

خوبی ادامه پیدا کند.

پروژه های حیاتی برق منطقه ای 
خوزستان برای تامین برق          

تابستان ۱۴۰۴

معاون طرح و توسعه شرکت برق منطقه ای 
مگا   ۱۴ نیرو  وزارت  سوی  از  گفت:  خوزستان 
ناترازی تولید و مصرف برق  پروژه برای کاهش 
بمنظور گذر موفق از اوج بار ۱۴۰۴ تعریف شده 
است .احمدرضا بخشی در ششمین جلسه کمیته 
پیگیری پروژه ها که با حضور معاونین، مدیران، 
مجری پروژه ها برگزار شد، بیان کرد: وزارت نیرو 
۱۴ مگاپروژه برای کاهش ناترازی تولید و مصرف 
ابلاغ  تابستان ۱۴۰۴  بار  اوج  از  برق جهت گذر 
برق  شرکت  حیاتی  پروژه های  که  است  کرده 
منطقه ای خوزستان نیز ذیل این ابلاغیه تعریف 
حیاتی  های  پروژه  این  افزود:  وی  است.  شده 
 ۱۰ و  توسعه  و  طرح  حوزه  در  پروژه   ۱۹ شامل 
منطقه ای  برق  برای  بهره برداری  در حوزه  پروژه 
و  طرح  معاون  است.  شده  تعریف  خوزستان 
توسعه شرکت برق منطقه ای خوزستان با اشاره 
به فعال بودن عملیات اجرایی این پروژه ها برای 
گذر از پیک مصرف تابستان ۱۴۰۴، تصریح کرد: 
لازم است در جلسات کمیته پیگیری پروژه ها که 
به صورت منظم و در فواصل زمانی کوتاه برگزار 
می شوند، آخرین وضعیت اجرایی، مشکلات و 
موانع موجود بررسی و برطرف گردند تا در موعد 
مقرر برنامه ریزی شده، وارد مدار شوند. بر اساس 
این گزارش، در این نشست ۲۹ پروژه مذکور به 
تفکیک مورد بررسی قرار گرفت و مجریان پروژه ها، 
گزارش آخرین وضعیت پروژه خود را ارائه کردند. 
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین 
و انتقال برق در ۲ استان خوزستان و کهگیلویه و 

بویراحمد را بر عهده دارد.

باشگاه فرهنگی ورزشی نفت و گاز 
آغاجاری در جمع ۱۰۰ باشگاه برتر 

کشور قرار گرفت
باشگاه فرهنگی ورزشی نفت و گاز آغاجاری در 
جمع 35 هزار مجموعه فرهنگی و ورزشی بعنوان 
یکی از ۱۰۰ باشگاه برتر کشور انتخاب شد. در 
آخرین روز هفته تربیت بدنی و ورزش با حضور   
احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان، از مهندس 
نویی مدیر منابع انسانی و باشگاه فرهنگی ورزشی 
نفت و گاز آغاجاری بعنوان یکی از ۱۰۰ باشگاه 
برتر کشور تقدیر و تجلیل بعمل آمد.  باشگاه 
فرهنگی ورزشی نفت و گاز آغاجاری براساس 
شاخص های تعیین شده از سوی وزارت ورزش 
و جوانان در زمینه های توسعه زیرساخت های 
و  همگانی  ورزش  ترویج  و  توسعه  ورزشی، 
قهرمانی، کسب عناوین مختلف در رشته های 
ورزش قهرمانی، از میان 35۰۰۰ باشگاه ورزشی 
فعال کشور بعنوان منتخب برتر شناخته گردید.

برنامه ریزی برای احداث مراکز 
انتظامی در پروژه های مسکن مهر و 

نهضت ملی مسکن گلستان
شهرسازی  و  راه  مدیرکل  مشترک  نشست 
مهندسی  و  فنی  نمایندگان  با  گلستان  استان 
نیروی انتظامی استان در خصوص احداث مراکز 
انتظامی در پروژه های مسکن مهر و نهضت ملی 
و  ارتباطات  اداره  گزارش  شد.به  برگزار  مسکن 
اطلاع رسانی راه و شهرسازی گلستان،در نشستی 
مشترک با حضور سید محمد حسینی مدیرکل 
نمایندگان  و  گلستان  استان  شهرسازی  و  راه 
فنی و مهندسی نیروی انتظامی استان، موضوع 
احداث مراکز انتظامی در مناطق مسکن مهر و 
نهضت ملی مسکن در سطح استان مورد بررسی 
و تبادل نظر قرار گرفت.این نشست با رویکرد 
تقویت زیرساخت های امنیتی و خدمات رسانی 
در پروژه های روبنایی سازمان ملی زمین و مسکن 
برگزار شد.در این جلسه، مدیرکل راه و شهرسازی 
بر اهمیت حضور و تأسیس مراکز نیروی انتظامی 
بیان  و  کرد  تأکید  مسکونی  جدید  مناطق  در 
داشت که این اقدام به ایجاد امنیت پایدار و رفاه 
ساکنان این مناطق کمک خواهد کرد.در ادامه، 
مقرر شد با همکاری سازمان ملی زمین و مسکن، 
روند تخصیص اراضی مناسب برای احداث مراکز 
انتظامی تسریع و برنامه ریزی های لازم برای آغاز 
عملیات اجرایی در نقاط مختلف استان به ویژه در 

پروژه های نهضت ملی مسکن انجام شود.

و  برنامه ریزی  در جلسه شورای  بهرام سرمست 
توسعه آذربایجان شرقی بر تدوین برنامه راهبردی 
حاضر  حال  در  گفت:  و  کرد  تاکید  استان  وفاق 
نظر  از  شرقی  آذربایجان  شهرستان های  از  نیمی 
و  دارند  نامناسبی  وضعیت  توسعه  شاخص های 
برای توسعه متوازن باید شاخص های توسعه را در 
این مناطق بالا ببریم. سرمست افزود: در این راستا 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی در حال تدوین برنامه 
راهبردی وفاق استان به تفکیک شهرستانی است که 

حداکثر تا پایان آبان ماه باید آماده ارائه شود.
شکاف  اینکه  بیان  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
عمیقی میان دستگاه های اجرایی، صنعت و بازار کار 
و مراکز علمی و دانشگاهی وجود دارد، تاکید کرد: 

باید این شکاف را پر کنیم.
جلب  راستای  در  کرد:  اضافه  سرمست،  بهرام 
مشارکت و همکاری مراکز علمی و دانشگاهی در 
روند تصمیم گیری و مدیریت اجرایی استان، دفتر 

ارتباط با دانشگاه در استانداری ایجاد می شود.
وی ادامه داد: به  عنوان نماینده دولت این قول را 
می دهم که ارتباط مدیریت اجرایی استان با دانشگاه ها 
را با ایجاد دفتر ارتباط با دانشگاه در استانداری تنظیم 
و از دانشگاه ها در جهت ایده پردازی در راستای حل 

مسائل استان استفاده کنم.
و  علمی  ما  هدف  کرد:  خاطرنشان  سرمست 
دانش بنیان شدن مدیریت اجرایی استان است و 
از دانشگاه ها هم انتظار دارم که هر کدام در حیطه 
تخصصی خود، پژوهش های کاربردی داشته و برای 

حل مشکلات مبتلابه استان راهکار ارائه کنند.
اینکه  بر  تاکید  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تا پایان آبان 
ماه، برش استانی برنامه هفتم توسعه را تهیه و به 
دستگاه ها ابلاغ کند، افزود: دستگاه های عضو شورای 
در  را  خود  فرصت های  و  ظرفیت ها  برنامه ریزی، 
برنامه هفتم و لایحه بودجه استخراج کنند تا بتوانیم 
به طور شایسته از این ظرفیت ها بهره ببریم. استاندار 
آذربایجان شرقی با اشاره به ظرفیت قانون مولدسازی 
شناسایی  گفت:  نیمه تمام،  پروژه های  اتمام  برای 
اموال مازاد دستگاه ها به صورت دقیق، سخت گیرانه و 
شفاف توسط اداره کل امور اقتصادی و دارایی استان 
انجام و در اولین فرصت، جلسات ستاد مولدسازی 
تشکیل شود. وی تاکید کرد: دستگاه های اجرایی، 
پروژه ها  ابر  اولویت  با  را  خود  نیمه تمام  پروژه های 

تعریف  با  و  مشخص  اتمام  حال  در  پروژه های  و 
برنامه زمان بندی به شورای برنامه ریزی استان ارائه 
سفرهای  برنامه ریزی  به  اشاره  با  سرمست  کنند. 
شهرستانی، گفت: در این سفرها پروژه  هایی که نیاز 
به بررسی مسائل و مشکلات داشته یا قابل افتتاح 

هستند مورد بازدید قرار می گیرند.
تاکید بر ضرورت تسریع در صدور مجوزهای لازم 

برای سرمایه گذاری
استاندار آذربایجان شرقی در بخش دیگری از این 
جلسه بر ضرورت تسریع در صدور مجوزهای لازم 
برای سرمایه گذاری تاکید کرد و گفت: برای این کار 
می توانیم یک کلینیک شبانه  روزی سرمایه گذاری در 

استان تشکیل دهیم تا نمایندگان تمام  دستگاه های 
حد  تا  و  یابند  آن حضور  در  مجوز  متولی صدور 
امکان، صدور مجوزهای سرمایه گذاری بیش از یک 
روز طول نکشد. وی با تاکید بر اینکه صدور مجوزهای 
سرمایه گذاری باید مراحل قانونی خود را سپری کند و 
هیچ راه میان بری نباید وجود داشته باشد، افزود: در 
صدور مجوز به طرح های توسعه کارگاه  های موفق، 
نباید سخت گیری شود؛ اما در مورد افرادی که ابتدا 
وارد فضای سرمایه گذاری می شوند لازم  به ساکن 

است بررسی های دقیق تری صورت گیرد.
سرمست اعلام کرد: به تمام دستگاه های اجرایی 
ابلاغ می شود که پرونده های سرمایه گذاری را بازبینی 

دبیرخانه  به  را  نظر خود  روز  و در مدت ۲۰  کرده 
شورای برنامه ریزی اعلام کنند.

همه  همکاری  بر  شرقی  آذربایجان  استاندار 
فرمانداران استان برای اجرای هرچه بهتر سرشماری 

عمومی بخش کشاورزی تاکید کرد.
پروژه های  مجوز  وضعیت صدور  آخرین  گزارش 
گزارش  مجوز،  صدور  در  تاخیر  دلایل  و  پیشران 
عملکرد ۶ ماهه برنامه تحولی تعدادی از دستگاه های 
کارگروه  مصوبات  برای  رای گیری  و  استان  اجرایی 
زیربنایی، توسعه شهری و روستایی، آمایش سرزمین 
و محیط زیست استان از جمله موارد مطرح  شده در 

جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان بود.

در جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان

استاندار آذربایجان شرقی بر تدوین برنامه راهبردی وفاق تاکید کرد
ابتکار - اسد فلاح: استاندار آذربایجان شرقی بر تدوین برنامه راهبردی وفاق استان تاکید کرد.
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استانداری 
ایجاد می شود

استاندار اصفهان با بیان اینکه دیگر وقت آزمون و خطا نیست، گفت: باید 
مجرب ترین افراد که در عرصه خود حرفی برای گفتن دارند با وفاق و همدلی برای 

حل مشکلات اصفهان کمک کنند.
مهدی جمالی نژاد صبح یکشنبه در آئین تکریم و معارفه معاونان عمرانی، 
سیاسی و اجتماعی و امنیتی و انتظامی ضمن قدردانی از تلاش های سیدرضا 
مرتضوی استاندار سابق و معاونان او، اظهار کرد: وی فردی لایق، باکفایت و 
سخت کوش بود و در وزارت کشور تک تک موضوعات را که رصد می کردم، 

شاهد بودم با چه دلسوزی مسائل را پیش می بردند.
وی با بیان اینکه اینجانب نیز خادم دولت شهید رئیسی بودم و دوران خوب 
آن را در پیگیری ها و سفرهای استانی درک کردم، افزود: از حسن اعتماد دولت 
جدید به بنده نیز سپاسگزاری می کنم زیرا یکی از مسائلی که همیشه دغدغه آن 

را داشتیم، وفاق و دوستی و صمیمت بود.
استاندار اصفهان ابراز کرد: همواره طی بیش از دو دهه خدمتم در سمت های 
مختلف دولت، نقطه کوری که دنبال آن بودم، رفاقت و صمیمت بود زیرا 

بسیاری از مواقع با وفاق می شد اتفاقات خوبی را رقم زد.
جمالی نژاد با اشاره به اینکه استان اصفهان از ظرفیت های بالایی در کشور 
برخوردار است، خاطرنشان کرد: اصفهان در طول تاریخ سه دوره پایتخت کشور 

بوده و زیرساخت های تمدنی آن، الهام بخش و مکتب ساز است.
وی با بیان اینکه رونق فقه، فلسفه، ادب، فرهنگ و معماری، تاریخی، فرهنگی، 
مذهبی میراث اصیل ملموس و ناملموس و انواع گونه های گردشگری را می توان 

اینکه از ظرفیت های عظیم  در این استان دید، ادامه داد: اصفهان علی رغم 
صنعتی نظیر فولاد، آهن. سیمان، سنگ، کاشی، سرامیک، نفت، فرش ماشینی 
و صدها بنگاه اقتصادی، حوزه های نرم افزاری و دانش بنیانی، دانشگاه های مادر 

و مراکز دانشگاهی برخوردار است اما چالش ها و نقاط ضعفی دارد.
استاندار اصفهان تصریح کرد: خود بنده حدود ۲۹ سال در دولت های مختلف 
کار کردم و در هر دولتی می گفتیم مسبب وضع موجود بوده در حالی که خود 
من هم در این دولت ها بودم؛ پس یک جای کار ایراد دارد! چرا اصفهان باید با 

ابرچالش های کنونی روبه رو باشد؟
جمالی نژاد با اشاره به اینکه استان اصفهان در آسیب های اجتماعی رتبه یک 
تا پنج را دارد و درگیر مسائلی چون فرونشست زمین، تنش های آبی، ریزگردها 
این  از  بسیاری  می بینیم  اخیراً  کرد:  اضافه  است،  و مشکلات محیط زیستی 
سازمان های مردم نهاد می گویند تا سال ۱۴۱۰ تمدن اصفهان باقی نمی ماند به 

دلیل فرونشست و گردوخاک یا ناترازی برق و گاز که مسأله ای کشوری است.
اعتماد و رفاقت بین ما کم بوده است

وی افزود: همه این مسائل را در این می بینم که علی رغم تحریم ها و مشکلات 
خارجی، اعتماد و رفاقت بین ما کم بوده است در حالی که وفاق و همراهی با هم 

می توانست مشکلات درون و برون استانی را حل کند.
استاندار اصفهان با تاکید بر اینکه برای رفع مشکلات این دیار به هیچ استان و 
منطقه ای ظلم نخواهیم کرد، ادامه داد: به همین دلیل فکر می کنم شعار وفاق 
بسیار به این موضوع کمک کند کمااینکه انتخاب مجموعه معاونان استانداری 

نیز نماد همین وفاق است.
با سلایق مختلف تا پای جان برای اصفهان کار کنیم

جمالی نژاد تصریح کرد: می توان وفاق را تمرین کرد و باید تمرین همگانی 
داشته باشیم که با سلایق مختلف تا پای جان برای اصفهان کار کنیم.

وی ادامه داد: تلاش می کنیم که وفاق مشکلات اصفهان را حل کند زیرا 
مشکلات کنونی یک ساله و چهارساله رقم نخورده است، من هم سهمی از این 
مشکلات داشتم؛ از این رو دیگر وقت آزمون و خطا نیست باید مجرب ترین 
افراد که در عرصه خود حرفی برای گفتن دارند برای حل مشکلات اصفهان 

کمک کنند. 
انتخاب علیرضا قاری قرآن به عنوان معاون  با اشاره به  استاندار اصفهان 
عمرانی، گفت: سال ها با وی کار کردم و در کار خود فردی عمیق و با تجربه است 
که در اجرای بسیاری از ابر پروژه های اصفهان نقش داشتند و طرح های کنونی را 
به سرانجام خواهند رساند زیرا کارهایی که ایشان کردند فوق العاده بوده است.

جمالی نژاد با اشاره به انتصاب معاون امنیتی انتظامی استانداری، افزود: 
آقای صالحی از مدیران مجموعه وزارت کشور است و سال های سال در سمت 
فرمانداری نطنز و خمینی شهر خدمت کردند و از مدیران خوش نام امنیتی 

هستند و سال ها در وزارت اطلاعات بودند.
زیاد  بسیار  اصفهان  استان  امنیتی  مسائل  اینکه  بیان  با  وی 
اجتماعی  سیاسی  امنیتی  معاونت  فعالیت های  است، درخصوص تفکیک 
استانداری اصفهان در انتصابات جدید، اظهار کرد: شاکله این معاونت مهم از 

چهار بخش سیاسی، امنیتی، اجتماعی و فرهنگی بوده که مأموریت آن ها کامل 
متفاوت است و هر کدام برای خود فضای خاصی نیاز دارد.

استاندار اصفهان با اشاره به اینکه تفکیک مأموریت معاونت های سیاسی و 
امنیتی انتظامی در حدود پنج استان کشور انجام شده بود، افزود: ۹ استان 
مرکزی که اصفهان نیز یکی از آنها است در شورای عالی امنیت ملی تأیید شد و 

وزیر کشور برای تفکیک مأموریت این معاونت در اصفهان مجوز دادند.
اصفهان یکی از استان هایی است که زیرساخت های امنیتی دارد

جمالی نژاد با بیان اینکه اصفهان یکی از استان هایی است که زیرساخت های 
امنیتی دارد، گفت: لازم است که در معاونت سیاسی اجتماعی از این پس 
برای موضوعات اجتماعی و به خصوص آسیب های اجتماعی به طور ویژه وقت 
گذاشت زیرا هر بار در رصدخانه اجتماعی وزارت کشور می رفتم از وضعیت 
آسیب های اجتماعی در اصفهان مو به تنم سیخ می شد زیرا شاخصه ها یا قرمز 
بود یا نارنجی و قهوه ای و به نظرم یک باز اندیشی و بازآفرینی در حوزه اجتماعی 
نیاز داریم. استاندار اصفهان با تاکید بر اینکه ۹۰ درصد وفاق باید در معاونت 
سیاسی اجتماعی استانداری صورت گیرد، خاطرنشان کرد: مردم از حرف های 
کسل کننده در عرصه سیاسی خسته و رنجور اند و باید از این پس برای این 
مردم فقط کار کرد و حق اینکه با مباحث سیاسی در هر جریان سیاسی سنگ 

اندازی کنیم، وقت نداریم.
جمالی نژاد تصریح کرد: اجازه نخواهیم داد سرعت طرح های عمرانی و اقداماتی 

که در استان انجام شده کند شود.

استاندار اصفهان:
وقت آزمون و خطا برای حل چالش های اصفهان نیست

جمیله دبیری نیا، عملیات اجرایی فاز دوم نیروگاه سیکل ترکیبی 
5۴۶ مگاواتی آلومینیوم المهدی با حضور مسئولان استان هرمزگان 
آغاز شد.  مدیرعامل آلومینیوم المهدی، با بیان اینکه این پروژه با 
مشارکت شرکت مپنا و به منظور تأمین برق پایدار برای کارخانجات 
آلومینیوم در حال اجراست، عنوان کرد: این نیروگاه شامل ۲ واحد 
حرارتی و یک واحد بخار است و انتظار می رود واحدهای گازی تا 

خرداد ۱۴۰3 وارد مدار شوند.
حمید رجب پور، از رونمایی و آغاز به  کار فاز دوم نیروگاه گازی 
این مجموعه خبر داد و افزود: این نیروگاه با حضور مسئولان استان 

هرمزگان رونمایی شد و اکنون با نصب ژنراتور و صدور دستور آغاز 
عملیات اجرایی، وارد فاز عملیاتی شده است. 

به گفته رجب پور، این پروژه از سال گذشته شروع شده بود و 
انتظار می رود تا ۲5 اسفندماه امسال فاز دوم به صورت کامل وارد 
مدار شود. مدیرعامل آلومینیوم المهدی با اشاره به پیشرفت سریع 
پروژه، اعلام کرد: این مجموعه یک ماه جلوتر از برنامه پیش بینی شده 
حرکت می کند.  وی، اضافه کرد: همچنین طبق برنامه ریزی، توربین 
این نیروگاه ظرف یک ماه آینده به محل پروژه منتقل خواهد شد. 
هدف از این پروژه، تأمین بار پایدار برای مجموعه آلومینیوم المهدی 

در پیک بار سال ۱۴۰۴ است. رجب پور ضمن رونمایی از سیستم 
جدید رکتیفایر، عنوان کرد: سیستم جدید رکتیفایر که برق خطوط 
تولید آلومینیوم را یکسوسازی می کند، به عنوان یکی از حساس ترین 
بخش های تولید به شمار می رود. وی، توضیح داد: سیستم قدیمی 
ساخت شرکت ABB به دلیل قدمت 35 ساله خود دیگر پشتیبانی 
تلاش  با  اکنون  داشت.  مدار  از  خروج  خطر  همواره  و  نمی شد 
متخصصان داخلی و طی ۱۰ ماه گذشته، سیستم جدید طراحی و به 

بهره برداری رسیده است.
رجب پور همچنین اشاره کرد: ظرفیت تولید نیروگاه جدید 5۴۶ 
مگاوات است که شامل ۲ نیروگاه گازی با ظرفیت هر کدام ۱۸3 
مگاوات و یک نیروگاه بخار با ظرفیت ۱۸۰ مگاوات است. برق تولیدی 
این نیروگاه به شبکه استان هرمزگان تزریق خواهد شد و پروژه با 

سرمایه گذاری ۲۴۰ میلیون یورویی در حال اجراست.
این مسئول با تأکید بر اهمیت تأمین برق مداوم برای صنعت 
آلومینیوم، مطرح کرد:  قطع برق حتی برای مدت کوتاه می تواند 

خسارات مالی و عملیاتی بزرگی به همراه داشته باشد. 
وی همچنین از همکاری شرکت مپنا برای احداث یک بلوک نیروگاه 
سیکل ترکیبی خبر داد که به زودی نیاز برق شرکت را به طور کامل 

تأمین خواهد کرد.
مگاواتی   5۴۶ ترکیبی  سیکل  نیروگاه  دوم  فاز  اجرایی  عملیات 

آلومینیوم المهدی با حضور مسئولان استان هرمزگان آغاز شد. 

وگاه آلومینیوم المهدی ونمایی از سیستم جدید رکتیفایر و آغاز عملیات اجرایی نیر ر

ایلام  گفت:  ایلام  استان  کشاورزی  جهاد  رئیس   - ابتکار  خبرنگار  ایلام- 
ظرفیت های خوبی در کاشت پنبه دارد که می تواند زمینه توسعه و اشتغال را 
در این استان فراهم کند. حشمت عزیزان با اعلام این خبر گفت: کاشت 
پنبه در استان ایلام به عنوان یکی از بخش های مهم کشاورزی شناخته 
می شود. این محصول با توجه به شرایط اقلیمی مناسب استان، می تواند 

نقش مؤثری در توسعه اقتصادی منطقه ایفا کند.
وی افزود: پنبه به عنوان یک محصول استراتژیک، نه تنها در تأمین 
الیاف مورد نیاز صنایع نساجی، بلکه در تولید روغن گیاهی نیز اهمیت 
زیادی دارد. با توجه به این که پنبه یکی از محصولات پرتقاضا در بازار داخلی 
با آموزش کشاورزان و بهبود روش های  تا  و خارجی است، ما در تلاش هستیم 
کشت، بهره وری این محصول را افزایش دهیم. رئیس جهاد کشاورزی استان ایلام خاطرنشان کرد: یکی 
از چالش های اصلی در کشت پنبه، آگاهی ناکافی کشاورزان از تکنیک های نوین کشت و مدیریت آفات 

است. برای حل این مشکل، برنامه های آموزشی و کارگاه های عملی برای کشاورزان برگزار می شود تا آن ها 
با جدیدترین روش ها و تکنولوژی های کشاورزی آشنا شوند. این مسئول همچنین به اهمیت استفاده از 
بذرهای اصلاح شده اشاره کرد و گفت: بذرهای اصلاح شده می توانند به افزایش کیفیت و کمیت تولید 
پنبه کمک کنند؛ لذا ما در جهاد کشاورزی استان، برنامه هایی برای توزیع بذرهای با کیفیت و مقاوم به 
آفات داریم. رئیس جهاد کشاورزی استان ایلام با تأکید بر لزوم حمایت دولت از کشاورزان، تصریح کرد: 
تسهیلات مالی و مشوق های لازم برای سرمایه گذاری در بخش کشت پنبه باید فراهم شود. این حمایت ها 

می تواند انگیزه ای برای کشاورزان باشد تا به کشت این محصول روی آورند و از آن بهره برداری کنند.
وی در ادامه گفت: ایلام ظرفیت های خوبی در کاشت پنبه دارد که می تواند زمینه توسعه و اشتغال را در 
این استان فراهم کند. عزیزان در پایان گفت: با توجه به ظرفیت های موجود و نیاز بازار، برنامه ریزی های 
لازم برای افزایش سطح زیر کشت پنبه و استفاده از تکنولوژی های نوین در این زمینه انجام شده است. 
امیدواریم با همکاری همه نهادها و حمایت های لازم، شاهد رشد و شکوفایی بیشتر این صنعت در استان 

ایلام باشیم.

رئیس جهاد کشاورزی استان ایلام :
ایلام ظرفیت های خوبی در کاشت پنبه دارد


